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PROTOKÓŁ  Nr 44.2012 

          z posiedzenia Komisji Ładu, Porządku i Ochrony 
Środowiska 

 z dnia 4 października 2012r. 
 

Obecni: 

 

1. Stefan Mikiciuk    -  Przewodniczący 

2. Włodzimierz Malinowski           - Zastępca Przewodniczącego 

3. Henryk Wójcik                           - Członek Komisji 

4. Adam Wojtyra          - Członek Komisji 

5. Danuta Opłotna     - Członek Komisji 

  

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 

porządek: 

 

1. Zapoznanie się z treścią projektu uchwały w sprawie ustanowienie tytułów: 

„Honorowy Obywatel Gminy Tłuszcz” lub „Zasłużony dla Gminy Tłuszcz” 

oraz przyjęcie regulaminu zasad i trybu nadania i pozbawienia tych tytułów.  

2. Sprawy różne – pisma korespondencyjne. 

 

Proponowany porządek został przyjęty. 

Ad1.  

Przewodniczący Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska Pan Stefan 

Mikiciuk odczytał treść projektu uchwały w sprawie ustanowienie tytułów: 

„Honorowy Obywatel Gminy Tłuszcz” lub „Zasłużony dla Gminy Tłuszcz” oraz 

przyjęcie regulaminu zasad i trybu nadania i pozbawienia tych tytułów wraz z 

załącznikami. 

Podczas omawiania treści projektu uchwały radni zasugerowali, aby w §4.2. 

dopisać podpunkt 4) określa termin, który każdorazowo podawany jest do 

publicznej wiadomości, w czasie którego rozpatruje i opiniuje pełną 

dokumentację w sprawie nadania tytułów „Honorowy Obywatel Gminy 

Tłuszcz” lub „Zasłużony dla Gminy Tłuszcz” 

Ad 2. 

Pan Stefan Mikiciuk poprosił również o krótką informację radnych, którzy byli 

obecni na spotkaniu przy przejeździe kolejowym w Tłuszczu w sprawie 

wybudowania wiaduktu nad torami kolejowymi, odnośnie przebiegu tego 

właśnie spotkania. 
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Radny Włodzimierz Malinowski – bardzo dobrze, że była taka akcja, bo takie 

akcje wspierają działania, żeby taka inwestycja powstała, bo jest to niezbędne. 

Wiemy o tym, że wiadukt ma zostać uwzględniony w projekcie modernizacji 

linii kolejowej do 2014r., a wykonany do 2020r. Bez poparcia telewizji i 

społeczeństwa takich akcji będzie trudniej to zrealizować. Mamy nadzieję, że 

coś takiego ruszy. 

Radna Danuta Opłotna uważa, iż niewiele da ten reportaż. Nastawienie radnej 

do takiego sposobu nagłośnienia sprawy jest sceptyczne, bo nie wiadomo, czy 

odniesie to odpowiedni skutek. Według radnej powinni się zmobilizować 

mieszkańcy zamieszkujący osiedle Klonowa-Norwida, Kolejowa, z 

miejscowości Wólka Kozłowska, gdyż to oni w głównej mierze korzystają z 

tego przejazdu i, to ich bezpośrednio dotyczy. Pani Opłotna była zawiedziona, 

że było tak mało mieszkańców na spotkaniu. 

Radny Tadeusz Groszek również jest zdania, że za mało mieszkańców przybyło 

na spotkanie, jeśli chodzi o poruszenie tak ważnego tematu, jak wiadukt. Radny 

ma nadzieje, że taki sposób nagłośnienia  pomoże, choć ma pewne obawy w 

związku z tym. 

Radny Stefan Mikiciuk poparł zdanie wyrażone wcześniej przez radnych i 

uważa, że zarządcy drogi na której jest usytuowany przejazd kolejowy powinni 

w głównej mierze być adresatami tego reportażu. 

Radny Wojtyra uważa, że nieszczęściem jest fakt, że w Sejmiku Województwa 

Mazowieckiego nie ma przedstawiciela z Powiatu Wołomińskiego, gdyż być 

może wtedy wykonywano by więcej inwestycji ze środków finansowych 

Województwa na naszym terenie. 

Radny Mikiciuk dodał, że obecny Burmistrz Tłuszcza Pan Bednarczyk jest 

częstym gościem u Marszałka Województwa Mazowieckiego i te sprawy są 

przez niego pilotowane. 

Radny Groszek Tadeusz poinformował, że koledzy radni Szydlik i Malinowski 

jednak w Województwie coś uzyskali. Mianowicie przy drodze wojewódzkiej w 

Tłuszczu będzie robiony chodnik. Dlatego też nie mówmy, że nie da rady czegoś 

zrobić, bo jak ktoś chce i długo o to zabiega, to można to zrobić. 

Radny Malinowski Włodzimierz wyjaśnił, że na osiedlu Kolejowa, na odcinku 

od kościoła, na ulicy Sieroszewskiego chodnik był bardzo zdewastowany i w 

związku z tym toczyły się liczne rozmowy z burmistrzem, z pracownikiem 

zajmującym się drogownictwem gminnym, i na spotkaniu zorganizowanym w 

Urzędzie Miejskim z dyrektorami Perzanowskim i Ostrowski, oraz spotkań u 

dyrektora Perzanowskiego, jednakże temat ten ucichł. Dlatego też radny 

Malinowski, radny Szydlik oraz radny powiatowy Janusz Tomasz Czarogórski i 

Pan Koryciński wystosowali pismo do dyrektora Ostrowskiego  z prośbą o 

przyspieszenie podjęcia decyzji o budowie chodnika. W efekcie Pan Ostrowski 



Komisja Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska Strona 3 
 

zadecydował, żeby to zrobić i w tej chwili jest to realizowane. Radny 

Malinowski starał się również, aby zdjęte płyty z obecnego chodnika zostały 

wykorzystane w jego okręgu np. na ułożenie jakiegoś innego chodnika, jednakże 

okazało się, że nie jest to możliwe gdyż zostaną one zabrane przez zarządcę 

drogi. Jeśli natomiast chodzi o kontynuację budowy tego chodnika w stronę ul. 

Słowiczej, to również radny Malinowski wraz z radnym Szydlikiem czynią 

starania, aby został ten chodnik wybudowany. Radny uważa, że odnośnie tego 

powinna być współpraca Burmistrzów z  Województwem, bo radni tego „nie 

podźwigną”, a zabiegają o to już około 1,5 roku. Nawet będąc 

Przewodniczącym Osiedla Pan Malinowski zabiegał o ten chodnik, gdyż 

mieszkańcy chodzą po jezdni, lecz sprawa jest trudna, mimo to będą dalej 

czynione starania w związku z tym tematem. 

Radny Stefan Mikiciuk zapytał również Pana Malinowskiego, który uczestniczy 

w posiedzeniach Komisji Budżetu i Inwestycji, jakie są wnioski dotyczące „koła 

ratunkowego” dla Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji i najważniejszych imprez 

do końca 2012 roku. 

Radny Malinowski poinformował, że temat jest jeszcze niezamknięty, 

rozważano ten temat, była dyskusja i jeszcze nikt się konkretnie nie 

wypowiedział. Radny rozmawiał z Panią Skarbnik, kolejne posiedzenie Komisji 

Budżetu i Inwestycji jest 26.10.2012r. Pan Malinowski jest za tym, żeby na te 

podstawowe i niezbędne do końca roku potrzeby (gaz, energia elektryczna i 

płace) środki finansowe przeznaczyć. Na posiedzeniu Komisji Budżetu i 

Inwestycji była obecna Główna Księgowa CKSiR, która udzieliła wyjaśnień, 

lecz temat jeszcze nie jest zamknięty. W tym momencie kwota, która jest 

potrzebna jest została ustalona. 

Radny Adam Wojtyra dodała, iż uczestniczył w części posiedzenia Komisji 

Budżetu i Inwestycji o którym mówi Pan Malinowski i wg. radnego są pewne 

nieścisłości. Mianowicie Pan Wysocki do póki urzędował mówił, że kwota 

100tys zł zadowala, a jak się okazuje potrzebna jest kwota 180tys zł. 

Radny Włodzimierz Malinowski wyjaśnił, że ten temat był już poruszany 

wielokrotnie i potwierdził, że gdy był Pan dyrektor na posiedzeniu Komisji 

Budżetu to stwierdził, że kwota 100tys zł będzie wystarczająca do końca 2012 

roku. Radny na Komisji Budżetu zwrócił się do Pani Skarbnik, aby 

przygotowała zestawienie, jaka kwota jest rzeczywiście potrzebna na 

działalność CKSiR do końca roku. 

Pan Stefan Mikiciuk jest zdania, że powinny zostać przekazane środki 

finansowe, lecz na niezbędne potrzeby, czyli energię elektryczną, gaz i 

wynagrodzenia pracowników. 

Radny Malinowski dodał jeszcze, że radny Fydryszek wyliczył, że na Dni 

Tłuszcza „poszło” 152tys zł, i to jest olbrzymia kwota,  radni szukają pieniędzy, 

a to jest miejsce gdzie te pieniądze zostały wydatkowane. 
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Radny Stefan Mikiciuk poinformował, że Chór Miejski Lux Mea został 

zaproszony na uroczyste otwarcie Roku Akademickiego Uniwersytetu II Wieku 

w dniu 10.10.2012r., lecz nie jest to możliwe, gdyż dyrygenci prowadzący Chór 

są w tym dniu zajęci.  

Następne posiedzenie komisji zostało ustalone na dzień 18 października 2012r.   

o godz. 09.00. 

Na tym protokół zakończono. 

    

       Przewodniczący Komisji 

        Stefan Mikiciuk 

1. Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy 

2. Data utworzenia dokumentu: 18.10.2012r. 

 

 

 


